
From: Bruce C Nuclear Integrated Assessment / Évaluation Intégrée Bruce C Nucléaire (IAAC/AEIC)
Sent: Friday, December 20, 2024 4:49 PM
To: Bruce C Nuclear Integrated Assessment / Évaluation Intégrée Bruce C Nucléaire (IAAC/AEIC)
Subject: Notification that a federal impact assessment is required for the Bruce C Nuclear Project and the assessment is referred to a review panel

Le français suit

Hello,

You are receiving this email as you have an interest in the proposed Bruce C Nuclear Project (the Project), located in the Municipality of Kincardine, Ontario. Please feel free to forward this information to others you believe may have an interest, or to the appropriate contact in your organization.

The Impact Assessment Agency of Canada (IAAC), with input from the Canadian Nuclear Safety Commission (CNSC), has decided that an impact assessment is required for the Bruce C Nuclear Project proposed by Bruce Power (the proponent), and the impact assessment has been referred to an independent review panel. IAAC's Notice of Impact Assessment Decision and Notice of Referral have been posted to the Canadian Impact Assessment Registry (the Registry) at <https://iaac-aeic.gc.ca/050/evaluations/proj/88771>. As the Project includes activities that are regulated by the CNSC, IAAC and the CNSC will carry out an integrated assessment for the Project.

Next Steps

IAAC, in collaboration with the CNSC, is currently developing guidelines and a series of plans to define the scope, content, and conduct of the integrated impact assessment. IAAC and the CNSC anticipate holding a 40-day **public comment period from mid-January 2025, to late February 2025**, on these documents and will provide notice of the start of the comment period.

Project Distribution List

Members of IAAC's distribution list will receive e-mails regarding opportunities for participation, project-specific documents, and key steps in the integrated assessment process. For additional information relating to the project or the integrated assessment process, you are encouraged to visit the Registry. If you would like to be removed from the distribution list for this project, please contact us at bruce@iaac-aeic.gc.ca.

If you have any questions, please do not hesitate to contact us at bruce@iaac-aeic.gc.ca.

Kind regards,

Integrated Assessment for the Bruce C Nuclear Project
Impact Assessment Agency of Canada | Government of Canada
bruce@iaac-aeic.gc.ca | Tel: 613-222-3507

Bonjour,

Vous recevez ce courriel parce que vous êtes intéressés au projet nucléaire de Bruce C (le projet), situé dans la municipalité de Kincardine, en Ontario. N'hésitez pas à transmettre cette information à d'autres personnes qui, selon vous, pourraient être intéressées, ou à la personne-ressource appropriée au sein de votre organisation.

L'Agence d'évaluation d'impacts du Canada (AEIC), avec l'aide de la Commission canadienne de sûreté nucléaire (CCSN), a décidé qu'une étude d'impact était nécessaire pour le projet nucléaire de Bruce C proposé par Bruce Power (le promoteur), et l'étude d'impact a été renvoyée à une commission d'examen indépendante. L'avis de décision d'évaluation d'impact et l'avis de renvoi de l'IAAC ont été publiés dans le Registre canadien d'évaluation d'impact (le Registre) à l'adresse suivante : <https://iaac-aeic.gc.ca/050/evaluations/proj/88771>. Comme le projet comprend des activités réglementées par la CCSN, AEIC et la CCSN réaliseront une étude d'impact intégrée pour le projet.

Prochaines étapes

L'AEIC, en collaboration avec la CCSN, élabore actuellement des lignes directrices et une série de plans pour définir la portée, le contenu et la réalisation de l'évaluation intégrée des incidences. L'AEIC et la CCSN prévoient tenir une **période de commentaires publique de 40 jours, de la mi-janvier 2025 à la fin février 2025** sur ces documents et fourniront un avis du début de la période de consultation.

Liste de distribution du projet

Les membres de la liste de distribution de l'AEIC recevront des courriels concernant les possibilités de participation, les documents spécifiques au projet et les étapes clés du processus d'évaluation intégrée. Pour de plus amples informations concernant le projet ou le processus d'évaluation intégrée, nous vous encourageons à visiter le Registre. Si vous souhaitez être retiré de la liste de distribution pour ce projet, veuillez nous contacter à l'adresse suivante : bruce@iaac-aeic.gc.ca.

Si vous avez des questions, n'hésitez pas à nous contacter à l'adresse bruce@iaac-aeic.gc.ca.

Sincèrement,

Évaluation intégrée pour le Projet nucléaire Bruce C
Agence d'évaluation d'impact du Canada | Gouvernement du Canada
bruce@iaac-aeic.gc.ca | Tél: 613-222-3507